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PROTOKÓŁ nr XXXIII/2017 

 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 31 maja 2017 r. w godzinach 1000 – 1330 

w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Radni obecni: 

1. Tadeusz Czerwiecki 

2. Zbigniew Roman De – Mezer 

3. Dorota Anna Jabłońska 

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Bożena Maria Kamińska   

6. Karol Korneluk  

7. Kamil Lauryn 

8. Andrzej Łuczaj  

9. Wojciech Malesiński    

10. Józef Wiesław Murawko  

11. Wojciech Pająk 

12. Zdzisław Przełomiec  

13. Anna Ruszewska 

14. Sławomir Jan Szeszko  

15. Piotr Wasiukow 

16. Bogdan Bezdziecki 

17. Grzegorz Gorlo 

   18.  Zdzisław Koncewicz  

   19.  Andrzej Turowski   

 

Radni nieobecni: 

1. Andrzej Paweł Chuchnowski 

2. Zbysław Wojciech Grajek 

3. Irena Bożena Schabieńska 

4. Stanisław Kulikowski 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnik Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straży, sołtysi, prezesi 

i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
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Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Zdzisław Przełomiec otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady: Bogdana Dyjuka- Członka Zarządu Województwa Podlaskiego, Piotra 

Wasilewskiego- Przewodniczącego MRMS, Grzegorza Krysę- przedstawiciela Urzędu 

Skarbowego w Suwałkach, Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk, Ewę Beatę 

Sidorek - Zastępcę Prezydenta Miasta,  Mariusza Klimczyka – Sekretarza Miasta, Wiesława 

Stelmacha- Skarbnika Miasta, przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby 

mundurowe, przedstawicieli związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów 

miejskich jednostek organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radcę 

prawnego, naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 19 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. O swojej nieobecności poinformowali radni: Andrzej Turowski, Irena 

Bożena Schabieńska, Stanisław Kulikowski,  Zbysław Grajek. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec przypomniał, że proponowany porządek obrad został dostarczony 

radnym przy zwołaniu sesji.  

 

Radni nie zgłosili uwag, wobec czego przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku  obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXXII/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

25 kwietnia  2017 roku.    

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                  

w Suwałkach od dnia  25 kwietnia 2017 roku.   

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta 

Suwałk. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi orz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2016 r. (Materiał w formie 

dodatkowej książeczki, radni otrzymali wraz z materiałami na komisje  w dniu 

19.05.2017r.) 

7. Informacja z realizacji w 2016 roku „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy 

dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. 

8. Informacja z realizacji Programu „Suwalska RODZINA PLUS” za okres do 31.12.2016 r. 
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9. Informacja z realizacji Programu Integracji Społecznej i Aktywności Zawodowej Osób 

Niepełnosprawnych w Mieście Suwałki do 2016 roku, za 2011-2016 r. (Materiał                       

w dodatkowej książeczce) 

10. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Programu Integracji Społecznej 

i Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2017-2021. 

(Materiał w dodatkowej książeczce). 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Integracji Społecznej  i Aktywizacji 

Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2017-2021. 

12. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Przeciwdziałania Przemocy        

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach na lata 2017-2021. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Przeciwdziałania Przemocy                    

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach na lata 2017-2021. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia                  

z pomocy społecznej. 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia                  

31 sierpnia 2019 r. 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

18.  Interpelacje i zapytania radnych. 

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomników przyrody na terenie miasta Suwałki. 

20.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 23 Października.                             

21.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Henryka 

Mereckiego.  

22.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi. 

23.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Tadeusza  Paweckiego. 

24.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.  

25.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

26.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

27.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej   Województwu 

Podlaskiemu. 

28. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie programu pomocy 

de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
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tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta 

Suwałk. 

29.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                            

30.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

31.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

32.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

33.  Zamknięcie obrad. 

 

Z. Przełomiec poprosił o zabranie głosu przez Pana Grzegorza Krysę przedstawiciela Urzędu 

Skarbowego w Suwałkach. G. Krysa omówił zadania Krajowej Administracji Skarbowej. 

  

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr XXXII/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 kwietnia  

2017 roku.    

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z XXXII sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. 

Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu 

poprzedzającym sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 30 

maja 2017 r.  

W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr XXXII/2017 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                  

w Suwałkach od dnia  25 kwietnia 2017 roku.   

Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk  i wykonaniu 

uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia  25 kwietnia 2017 roku  została przyjęta.  

 Informacja stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta 

Suwałk. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że w dniu 29 marca 2017r. została podjęta Uchwała                          

nr XXXI/381/2017 w sprawie zmiany Statutu Miasta Suwałk. W oparciu o ustawę o ogłaszaniu 

aktów normatywnych  i niektórych innych aktów prawnych, opracowuje się tekst jednolity 

Statutu Miasta Suwałk. W związku z powyższym, Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały.  

Głosów w dyskusji nie stwierdzono.    

  Głosowanie nad podjęciem uchwały:   
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 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/394/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta Suwałk 

-stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi orz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2016 r.  

Z. Przełomiec poinformował, że sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi orz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2016 r. było 

przedmiotem posiedzenia Komisji Kultury Sportu i Turystyki w dniu 22 maja 2017r., Komisji 

Oświaty i Wychowania w dniu 31 maja 2017r., Komisji Finansowo- Budżetowej w dniu              

25 maja 2017r., Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  w dniu 31 maja 2017r. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

Z. Przełomiec stwierdził, że sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk         

z organizacjami pozarządowymi orz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2016 r.,              

zostało przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z realizacji w 2016 roku „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki 

macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja z realizacji w 2016 roku „Programu pierwotnej 

profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat” była przedmiotem 

posiedzenia  Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  w dniu 31 maja 2017r. Członkowie 

Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja z realizacji w 2016 roku „Programu pierwotnej 

profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”, została przyjęta. 

Informacja  stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
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Ad pkt. 8 

Informacja z realizacji Programu „Suwalska RODZINA PLUS” za okres do                 

31.12.2016 r. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja z realizacji Programu „Suwalska RODZINA 

PLUS” za okres do 31.12.2016 r. była przedmiotem posiedzenia  Komisji Spraw Społecznych 

i Bezpieczeństwa  w dniu 31 maja 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja z realizacji Programu „Suwalska RODZINA PLUS” 

za okres do 31.12.2016 r., została przyjęta. 

Informacja  stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

Ad pkt. 9 

Informacja z realizacji Programu Integracji Społecznej i Aktywności Zawodowej Osób 

Niepełnosprawnych w Mieście Suwałki do 2016 roku, za 2011-2016 r. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja z realizacji Programu Integracji Społecznej                 

i Aktywności Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Mieście Suwałki do 2016 roku,                 

za 2011-2016 r. była przedmiotem posiedzenia  Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

w dniu 31 maja 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja z realizacji Programu Integracji Społecznej                          

i Aktywności Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Mieście Suwałki do 2016 roku,                 

za 2011-2016 r., została przyjęta. 

Informacja  stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Ad pkt. 10. 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Programu Integracji 

Społecznej i Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 

2017-2021. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu Integracji Społecznej i Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych                     

w Suwałkach na lata 2017-2021. była przedmiotem posiedzenia  Komisji Spraw Społecznych    

i Bezpieczeństwa  w dniu 31 maja 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu Integracji Społecznej i Aktywizacji Zawodowej Osób Niepełnosprawnych                     

w Suwałkach na lata 2017-2021, została przyjęta. 

Informacja  stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

Ad pkt. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Integracji Społecznej  i Aktywizacji 

Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2017-2021. 
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/395/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie Programu Integracji Społecznej  i Aktywizacji Zawodowej Osób 

Niepełnosprawnych w Suwałkach na lata 2017-2021.                                                               

- stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 12 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Przeciwdziałania Przemocy        

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach na lata 2017-2021. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie                           

w Suwałkach na lata 2017-2021 była przedmiotem posiedzenia  Komisji Spraw Społecznych    

i Bezpieczeństwa  w dniu 31 maja 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie                          

w Suwałkach na lata 2017-2021, została przyjęta. 

Informacja  stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

 

Ad pkt. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Przeciwdziałania Przemocy                    

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach na lata 2017-2021. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                         

-  załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 18  do protokołu. 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/396/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Suwałkach na lata 2017-2021.                                                                                 

- stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia                  

z pomocy społecznej. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 21  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 22  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/397/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

- stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

Ad pkt. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach chronionych. 



9 

 

               

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 25  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 26  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/398/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia        

i mieszkaniach chronionych. 

- stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze 

miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia                  

31 sierpnia 2019 r. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                         

z autopoprawką - załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 29  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 
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Uchwała Nr XXXIII/399/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych    

i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju 

szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

- stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na 

obszarze miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                         

z autopoprawką - załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 32  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 19 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/400/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, 

na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.                                                    

- stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

Ad  pkt. 18 

Interpelacje i zapytania radnych.                            

 

Karol Korneluk 

1. Radny zapytał, jakie działania podjął Prezydent aby podczas miejskich uroczystości obecne 

były służby mundurowe.  

2. Radny zapytał o cel i zakres wykorzystywania kamer na suwalskich skrzyżowaniach ( ulica 

Utrata, Pułaskiego). 
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3. W związku z wprowadzeniem na terenie miasta zakazu wyprzedzania dla samochodów 

ciężarowych, radny zgłosił problem blokowania skrzyżowań przez te samochody.   

Andrzej Łuczaj 

1. Radny poprosił o poprowadzenie linii komunikacji miejskiej ulicą Kościuszki w stronę 

Szpitala Wojewódzkiego. Według radnego, starsi wiekiem mieszkańcy oczekują takiego kursu 

przynajmniej raz dziennie.  

2. Radny zgłosił problem gnieżdżących się ptaków przy budynku wielorodzinnym przy ulicy 

Dwernickiego 8 oraz poprosił o przestawienie na dalszą odległość od budynku budek dla 

wolnożyjących kotów. 

3. Radny zgłosił ogólny problem z nadmierną ilością ptactwa w mieście i wniósł o humanitarne 

rozwiązanie tego problemu. Według radnego opracowanie metody redukcji i odstraszania 

ptaków jest konieczne. 

4. Ze względu na utrudniony wyjazd w związku z zakazem wyprzedzania dla samochodów  

ciężarowych na ulicy Utrata, radny poprosił o ustawienie lustra w pasie zieleni na ulicy Utrata 

na wysokości skrzyżowania z ulicą Spacerową. Według radnego usprawni to wyjazd z ulicy 

Spacerowej na ulicę Utrata na jej lewy pas. 

Jacek Juszkiewicz 

1. Radny zapytał, czy w związku z poziomem bezpieczeństwa w Mieście Suwałki zachodzi 

konieczność służb ponadnormatywnych Policji i czy Policja o takie środki będzie wnioskowała. 

2. Radny, w związku ze wzmożonym ruchem zakupowym obywateli Litwy, zgłosił potrzebę 

wsparcia reklamowego naszych rodzimych przedsiębiorców. Jednym z pomysłów jest 

odstąpienie od nakładania mandatów na źle parkujących kierowców z Litwy, a w zamian 

rozdawanie informatorów sugerujących zakupy u suwalskich przedsiębiorców. 

Józef W. Murawko 

Radny zapytał, czy jeśli nie dostaniemy dofinansowania na halę widowiskowo- sportową, czy 

możemy zabezpieczone środki przeznaczyć na zadaszenie trybuny zachodniej stadionu 

piłkarskiego. 

Wojciech Pająk 

1.  Radny poprosił o ustawienie koszy na śmieci na wyspie Zalewu Arkadia oraz zapytał czy 

zostanie dotrzymany termin zakończenia prac zagospodarowania wyspy. 

2. Radny zapytał, kiedy będzie przeprowadzona przebudowa ulicy Emilii Plater,                                

a w szczególności wykonanie ciągu pieszo- rowerowego. 

3. Radny zapytał, jak często jest aktualizowana Mapa Bezpieczeństwa, czy na bieżąco usuwa 

się zdarzenia już zakończone i rozwiązane. 

Anna Ruszewska 

Radna zgłosiła problem braku utwardzenia dojścia od skrzyżowania ulic Noniewicza                        

i Dwernickiego w kierunku CH Plaza. Chodzi o pas zieleni oddzielający chodniki. Radna 

zaproponowała przekazanie kostki brukowej dla CH Plaza. 

Zbigniew De- Mezer 

1. Radny poprosił Komendanta Miejskiego Policji o przedstawienie na piśmie analizy sytuacji 

w związku z wprowadzeniem zakazu wyprzedzania przez samochody ciężarowe na DK nr 8. 

2. Radny zwrócił się do Prezydenta o przeprowadzenie audytu przejść dla pieszych ( właściwe 

oznakowanie, oświetlenie, widoczność pieszych i pojazdów). 
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3. Radny zapytał co można zrobić z sytuacją miejsca przecięcia się ciągu pieszego z ciągiem 

rowerowym przy kawiarni nad Zalewem Arkadia. Ławki stojące przy ścieżce rowerowej 

stwarzają niebezpieczeństwo dla osób z nich korzystających oraz rowerzystów. 

Zdzisław Przełomiec 

1. Radny zaproponował stworzenie podziękowań dla podmiotów gospodarczych wspierających 

program Suwalska Rodzina Plus. Proponuje wyróżnienia, nagrody, reklamę w instytucjach 

miejskich i stronach internetowych. 

2. Radny zapytał, czy tegoroczne obchody Dnia Dziecka w Suwałkach będą obchodzone 

równocześnie w dwóch miejscach, czy odbędą się wspólne miejskie obchody w jednym 

miejscu.  

 

Ad pkt. 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomników przyrody na terenie miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 35  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/401/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody na terenie 

miasta Suwałki. 

- stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 23 Października.       

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 38  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/402/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany nazwy ulicy 23 Października.                                                                               

- stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy Henryka Mereckiego.  

  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 40 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 41  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/403/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany nazwy części ulicy Henryka Mereckiego.                                                         

- stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad pkt. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi.   

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 43 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 44  do protokołu. 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/404/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie nadania nazwy skwerowi.                                                                                                  

- stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Tadeusza  Paweckiego. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 47  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/405/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany nazwy ulicy Tadeusza  Paweckiego.                                                                                                  

- stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 49 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 50  do protokołu. 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/406/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy.                                                                                                                

- stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 25 

Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 52 do protokołu.  

 

Bogdan Bezdziecki – wiceprzewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki przedstawił 

opinię Komisji - załącznik nr 53  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 54  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 16 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/407/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

- stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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Ad pkt. 26 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 56 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 57  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 16 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/408/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

- stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

 

Ad pkt. 27 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podlaskiemu. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 59 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 60  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 
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Uchwała Nr XXXIII/409/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu. 

- stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

 

Ad pkt. 28 

Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie programu pomocy de 

minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących 

nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 62 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 63  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/410/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie programu pomocy de minimis w zakresie zwolnień od 

podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy związane     

z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk. 

- stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 29 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.   

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 65 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 66  do protokołu. 

 

K. Korneluk zapytał o powód zmniejszenia wydatków na inwestycję drogową- ulica 

Staniszewskiego. 
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C. Renkiewicz odpowiedział, że jest to efekt ogłoszonego przetargu i zaoferowanych niższych 

kosztów wykonania tego zadania. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/411/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                                                                             

- stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 30 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 68 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 69  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 18 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/412/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 maja 2017 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2017–2035. 

- stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

 

             

Ad pkt. 31 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Czesław Renkiewicz - Prezydent 

Miasta Suwałk,  Dariusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach Sp. z o.o., Adam Miezianko- 

Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Suwałkach.  

Karolowi Kornelukowi 

1. Prezydent odpowiedział, że Miasto organizując obchody świąt państwowych i narodowych 

nie ma możliwości zobligowania służb mundurowych do uczestnictwa w uroczystościach.         

W tegorocznych miejskich obchodach służby mundurowe odmówiły uczestnictwa, organizując 

swoje odrębne obchody. Jest to sytuacja, która jest nie do przyjęcia. Prezydent wyraził swoje 

zdziwienie otrzymaną informacją o organizowaniu przez służby mundurowe Dnia Dziecka         

w dniu 4.06.2017r. na Osiedlu Północ.  

2. Prezydent odpowiedział, że część kamer na skrzyżowaniach służy do sterowania 

sygnalizacją świetlną, a część do monitoringu wizyjnego służb.                                                                                                           

A. Miezianko potwierdził także prowadzenie doraźnego monitoringu wizyjnego przez Policję. 

3. Prezydent poinformował, że 25 czerwca 2017r.  zwołane będzie posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, na której zostanie podjęta ocena obecnego stanu organizacji ruchu 

na DK nr 8. 

Andrzejowi Łuczajowi 

1. D. Przybysz poinformował, że obecnie korytarz transportowy przebiega ulicą Noniewicza 

do czego pasażerowie zdążyli się już przyzwyczaić. Odległości dojścia do przystanków 

komunikacji miejskiej są stosunkowo niewielkie. Obecny system się sprawdził, a nowy system 

zostanie opracowany po wybudowaniu obwodnicy miasta i zostanie przeanalizowana 

ewentualność poprowadzenia linii ulicą Kościuszki. 

2. Prezydent poinformował, że budynek przy ulicy Dwernickiego 8 jest administrowany przez 

Suwalską Spółdzielnię Mieszkaniową. Zostanie zwrócona uwaga społecznym opiekunom 

zwierząt aby umiejscawiać budki dla wolnożyjących kotów w rozsądnej odległości od 

budynków mieszkalnych. 

3. Prezydent poinformował, że Miasto prowadzi bieżącą selekcję i pielęgnację drzewostanu co 

prowadzi do eliminacji gniazd. Zostaną podjęte próby odstraszania ptactwa. 

4. Prezydent poinformował, że 25 czerwca 2017r.  zwołane będzie posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, na której zostanie podjęta ocena obecnego stanu organizacji ruchu 

na DK nr 8.  

Jackowi Juszkiewiczowi 

1. Prezydent poinformował, że jeżeli zaistnieje potrzeba wsparcia Policji środkami na służby 

ponadnormatywne to samorząd jest na to otwarty, a radni Rady Miejskiej o tym zadecydują. 

Tematem zajmie się Komisja Finansowo- Budżetowa. W ubiegłym roku na odprawie                    

w Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach pojawiły się ze strony Wiceministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji sugestie aby trwale oddzielić służby mundurowe od związków 

z samorządem, w tym także finansowania pracy Policji. 

2. Prezydent poinformował, że nie ma takiej możliwości aby przekierować handel z jednych 

przedsiębiorców na innych. Byłaby to ingerencja w swobodę działalności gospodarczej. 

Prezydent jest zdania, że Litwini w równym stopniu korzystają z oferty naszych rodzimych 

handlowców, a nie tylko sieci handlowych. 
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Józefowi W. Murawko 

Prezydent poinformował, że budowa zachodniej trybuny stadionu piłkarskiego jest wskazana 

lecz obecnym priorytetem jest budowa hali. W chwili obecnej nie mamy jeszcze przyznanego 

wsparcia finansowego na budowę hali z Ministerstwa Sportu. Jeśli nie dostaniemy 

dofinansowania, zastanowimy się na co przeznaczyć zabezpieczone w budżecie środki. 

Wojciechowi Pająkowi 

1. Prezydent poinformował, że kosze na wyspie Zalewu Arkadia zostaną ustawione po 

zagospodarowaniu  terenu. Termin zakończenia prac zagospodarowania wyspy, z dużym 

prawdopodobieństwem zostanie dotrzymany. 

2.  Prezydent poinformował, że ciąg pieszo–rowerowy ulicy Emilii Plater zostanie wykonany 

w III kwartale 2017r.  

3. A. Miezianko odpowiedział, że mapa zagrożeń pod kątem systemu informatycznego 

odświeżana jest stale. Policja ma dwa dni na weryfikację zgłoszonego zagrożenia (kolor żółty), 

następnie w ciągu pięciu dni zostaje potwierdzone zdarzenie ( kolor czerwony). Po upływie 

miesiąca, znacznik automatycznie gaśnie. 

Annie Ruszewskiej 

Prezydent odpowiedział, że wydeptany pas zieleni pomiędzy chodnikami w części należy do 

Miasta Suwałki, a w części do CH Plaza. Jeśli uzyskamy zgodę od CH Plaza, Miasto wykona 

utwardzenie całego odcinka. 

Zbigniewowi De- Mezer 

1. A. Miezianko odpowiedział, że zostanie wykonana analiza sytuacji w ruchu drogowym na 

DK nr 8 pod kątem wprowadzenia zakazu wyprzedzania przez samochody ciężarowe B-26. 

Zaznaczył, że według Policji było to dobre posunięcie. Stwierdził, że ruch jest spowolniony ale 

bezpieczny. Na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku zostanie podjęta ocena 

obecnego stanu organizacji ruchu na DK nr 8.  

2.  Prezydent poinformował, że audyt przejść dla pieszych zostanie przeprowadzony własnymi 

siłami w oparciu o Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. Poprawa stanu przejść dla pieszych 

będzie wymagała czasu i nakładów finansowych dlatego czynione jest to etapami. 

3. Prezydent poinformował, że komunikacja pieszych i rowerzystów obok kawiarni przy 

Zalewie Arkadia zostanie przeanalizowana, a odpowiednie działania podjęte. Rozważona 

zostanie propozycja odsunięcia ławek od ścieżki rowerowej. 

Zdzisławowi Przełomcowi 

1. Prezydent poinformował, że podmioty uczestniczące w programie Suwalska Rodzina Plus są 

wymienione na oficjalnej stronie internetowej Miasta, lista podmiotów była publikowana             

w Dwutygodniku Suwalskim oraz informacja jest wyświetlana na wyświetlaczach                           

w autobusach komunikacji miejskiej. Dodatkowo podmioty mogą umieszczać tabliczki 

informacyjne o uczestniczeniu w programie. Dodatkowe rozwiązania w tym temacie zostaną 

poddane analizie. 

2. Prezydent odpowiedział, że tegoroczne miejskie obchody Dnia Dziecka odbędą się bez 

udziału służb mundurowych. Służby odmówiły  wspólnego uczestnictwa i organizują na 

Osiedlu Północ własne obchody Dnia Dziecka.             
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Ad pkt. 32 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

A. Ruszewska zachęcała radnych do wzięcia udziału w bieganiu podczas Festiwalu Reso 10,5. 

Poinformowała, że jest klasyfikacja samorządowa. 
  

Z. De- Mezer prosi o ponawianie informacji na stronie Miasta Suwałki o obowiązkach 

mieszkańców ulic, których nazwy zostały zmienione.  

 

C. Renkiewicz zaprosił radnych do wzięcia udziału w nowennie przygotowującej Suwałki do 

obchodów 300 -lecia nadania praw miejskich 11 czerwca 2017r. Zaprosił również na Piknik 

Kawaleryjski 24-25 czerwca 2017r. oraz „Powitanie lata”, Zespół Lemon-  30 czerwca 2017r. 

Zaprosił również na Suwalki Blues Festiwal. Zgłoszenia i zapotrzebowania na bilety                             

i zaproszenia proszę kierować do Biura Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt. 33  

Zamknięcie obrad. 

 

Kolejna sesja planowana jest na dzień 28 czerwca 2017r. o godz. 1000 w sali nr 26 Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

Przewodniczący zamknął XXXIII sesję Rady Miejskiej. Podziękował za spotkanie.  

Na tym protokół zakończono.  

                                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

 

                                                                                                     Zdzisław Przełomiec 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził:                                                                  

Marcin Andrzej Szypulski 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


